
INSTRUCTIONS
Form 17: ANNUAL RETURN
BUSINESS CORPORATIONS ACT

Note: All documents sent to the Registrar must comply with sections 2 to 8 of the *Business Corporations Regulations*. ALL SPACES MUST BE COMPLETED WITH INFORMATION OR "N/A" IF NOT APPLICABLE.

Item 1 Set out the full legal name of the corporation.

Item 2 State the anniversary date of incorporation or amalgamation of the corporation under the Act and the year for which the Return is applicable.

Item 3 If any of the information regarding the registered office, separate records office or post office box designated as the address for service has changed since the last notice filed with the Registrar, a Notice of Change of Registered Office (Form 2) must accompany this Return.

Item 4 If the directors of the corporation have changed since the last notice filed with the Registrar, a Notice of Change of Directors (Form 5) must accompany this Return.

Item 5 Check the appropriate box.

Note: A "distributing corporation" is a corporation which is a reporting issuer under Northwest Territories Securities laws (is publicly traded on a stock exchange). Contact our office at 867-767-9304 if you require further clarification.

The Annual Return must be dated and signed by a director, officer or solicitor of the corporation. The title of the person signing the Annual Return must be stated.

Completed Annual return in duplicate and the prescribed fees payable to the Government of the Northwest Territories are to be sent to:



REGISTRAR OF CORPORATIONS
DEPARTMENT OF JUSTICE
GOVERNMENT OF THE NORTHWEST
TERRITORIES
P.O. BOX 1320
YELLOWKNIFE NT X1A 2L9
Telephone: (867) 767-9304



INSTRUCTIONS
Formule 17: RAPPORT ANNUEL
LOI SUR LES SOCIÉTÉS PAR ACTIONS

Note: Tous les documents envoyés au registraire doivent être conformes aux articles 2 à 8 du Règlement sur les sociétés par actions. VEUILLEZ REMPLIR TOUTES LES SECTION OU INSCRIRE LA MENTION « N/A » SI AUCUNE RÉPONSE NE S'APPLIQUE.

Rubrique 1 Donner la dénomination sociale complète de la société dissoute.

Rubrique 2 Donner la date anniversaire de la constitution ou de la fusion de la société en vertu de la Loi et l'année applicable au rapport.

Rubrique 3 Si des renseignements relativement au bureau enregistré, au bureau des documents distinct ou à la boîte postale désignés aux fins de signification ont changé depuis le dernier avis déposé auprès du registraire, un avis de modification du bureau enregistré (formule 2) doit être joint au présent rapport.

Rubrique 4 Si les administrateurs de la société ont changé depuis le dernier avis déposé auprès du registraire, un avis de changement d'administrateurs (formule 5) doit être joint au présent rapport.

Rubrique 5 Cocher la case appropriée.

Note: «société ayant fait appel au public» Société qui est un émetteur assujetti en vertu du droit des valeurs.

Un administrateur ou un dirigeant ou l'avocat de la société doit dater et signer le rapport annuel. Le titre du signataire doit être mentionné.

Le rapport annuel rempli en double exemplaire ainsi que les droits réglementaires payables au gouvernement des Territoires du Nord-Ouest doivent être envoyés à l'adresse suivante :



REGISTRAIRE DES SOCIÉTÉS
MINISTÈRE DE LA JUSTICE
GOUVERNEMENT DES TERRITOIRES
DU NORD-OUEST
C.P. 1320
YELLOWKNIFE T.N.-O. X1A 2L9
Téléphone: (867) 767-9304

